

書院六舍堂領袖訓練營 16/11/2008

Leadership Training Workshop for UC Residential / Non-residential Hall Associations



逾七十多位新一屆的宿生會及走讀生舍堂幹事會成員參加訓練營，提高各幹事會的團隊合作精神及與人相處的技巧。

Over 70 new cabinet members of the residential/non-residential halls attended the leadership training workshop and were given instructions ranging from team-work building to how to improve their social skills.

書院通識教育課程「果效為本方針」

學生座談會 20/11/2008

College General Education Programme “Outcomes-based Approaches” Sharing Session for Students



學生參與「果效為本方針」座談會。

Students participated in the “Outcomes-based Approaches” Sharing Session.

聯合校友到訪書院 26/11/2008

College Alumna Visited United College



南加州香港中文大學校友會會長林家慶 (79/國企) 到訪書院，與校友會副會長何萬森先生(左)及院務主任李雷寶玲女士合照。

Mr Lam Ka Hing Eddie (79/ITB), President, The Chinese University of Hong Kong Alumni Association of Southern California visited United College, accompanied by Mr Ho Man Sum, Vice President, United College Alumni Association and Mrs Christina Li, College Secretary, United College.

感謝校友會永遠榮譽會長張煊昌博士及歡迎新任會長殷巧兒女士

及理事晚宴 22/11/2008

Thank You Dinner for Dr Thomas H C Cheung, Ms Lina Yan, Chairperson and New Council Members of United College Alumni Association



三十多位聯合書院校友會理事、幹事、顧問、聯合書院校友事務發展委員會委員及書院同仁共晉晚餐。

Over 30 UC Alumni Association's council members, executive committee members, advisors, committee members of Alumni Affairs and Development and College administrative staff attended the dinner.

書院把張煊昌博士不同年代出席不同活動時的相片輯錄設計成精美相架，由院長馮國培教授代表致送予張煊昌博士。

The College used a collection of Dr Cheung's photos to design a souvenir photo frame for Dr Cheung. Professor Fung Kwok-pui, College Head, presented the souvenir to Dr Cheung.



院長馮國培教授代表書院致送紀念品予新任校友會會長殷巧兒女士及校友會理事會主席李國忠先生。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, presented the souvenirs to Ms Lina H Y Yan, President of United College Alumni Association and Mr Simon K C Lee, Council Chairman, United College Staff Association.